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HUSK VI MØDES I FYNSHAV 

Dato: 14/3/2023 kl. 16.00-17.00 (samt kl. 17.00-17.45 sammen med Fynshav) 

Deltagere: Jesper, Claus, Torben, Mette, Susanne, Cathrine, Gudrun og Lena 

Fraværende: Nikolai  

Orientering v.  
- Elever 

Om elevmillionforhandlingen 
 

 
Elevernes forhandling kunne ikke gøres færdig 
og det blev udskudt til mandag den 20 marts. 
Til næste møde fremlægger elevrødderne det 
de får ud af elevmillionen. 

Samarbejde med Fynshav 
Fokus på samarbejdsflader, status på igangværende 
samarbejde. 
Punkter som bestyrelsen fra Fynshav har sat på 
dagsorden: 

 Fynshav ven fra 8. klasse. Forstået på den 
måde at når ”Mads” starter i 7. klasse på 
Augustenborg, så har Mads en ven fra 8. 
klasse som også har gået i Fynshav, som der 
kan sparres med.  

 

 ”vi gør som vi plejer” beskeder fra 
Augustenborg til nye børn/forældre fra 
Fynshav. 
 

 Evt. fælles lejerskole i begyndelsen af 6 klasse 
 

 
Gudrun gennemgik punkerne fra bestyrelse i 
Fynshav 
 
 
Når eleverne starter i 7. klasse har lærerne 
omkring årgangen brug for at lære eleverne og 
styrke opbygning af eleverne relations med 
hinanden. Der er brug for at komme hurtig ind i 
den daglige struktur, og derfor er den nuv 
ærende placering af lejrskolen 
uhensigtsmæssig.  
 
Derfor var der bred enighed omkring, at 
Augustenborg skoles lejrskole kommer til at 
ligge i 8. klasse i stedet for i starten af 7. klasse. 

Eventuelt og punkter til kommende møder 
        -      Smartwatches og mobiltelefoner – 
medbringes i skole – opbevaring i skoletiden m.v.  
Drøftelse i bestyrelsen for input 
 
Drøftelse af skolens ’Procedure for idræt og bad’ 

  
Det er et stigende problem på mange skoler og 
der er bekymring omkring at der bl.a. kan tages 
billeder med urene. Det er uvist hvor store 
udfordringer Augustenborg Skole har med det, 
og derfor skal vi være opmærksomme. 
 
Punktet skal tages op på et senere 
bestyrelsesmøde sammen med proceduren for 
” bad efter idræt” 

Videre orientering v. 
 

- Formanden, bl.a. om 
FRO 
 

- Ledelsen, bl.a. om 
Trivsel på årgangene 
Skolen i tal 
Kommende skoleårs planlægning 
 

- Personale, bl.a. om  

 
 
Der er blevet drøftet brug af digitale 
lærermidler og der er stor forskel fra skole til 
skole.  
 
Claus ønsker et overblik over det samlede 
elevtal for både Augustenborg Skole og Fynshav 
børneunivers. 
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Personalejustering 
Læsehund 
 

Gudrun gennemgik kort skolen i tal, men en 
uddybning flyttes også til næste møde 
 
Resten af punkterne flyttes til næste møde 

Næste møde 
 
Trivsel på årgangene 
Skolen i tal 
Kommende skoleårs planlægning 
Personalejustering 
Læsehund 
 

 

 


